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Protokół LIII sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 29 marca 2023 roku 

 

    Obrady pięćdziesiątej trzeciej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900 i trwały do godzinny 10 40. W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych 

zgodnie z listą obecności. 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

5. Monika Kowalska – Naczelnik SO, 

6. Marta Grabiec- Dyrektor OPS,  

7. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

8. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

9. Grzegorz Ślusarczyk - Naczelnik Wydziału OR, 

10. Ewa Kokowska – Radca Prawny, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek oraz mieszkańcy 

Włoszczowy.    Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady pięćdziesiątej trzeciej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa 

Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie: 15 głosów „za” (jednogłośnie), porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu LII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  LII sesji Rady Miejskiej.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa, 

2) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa, 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa, 
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4) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2023-2035, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 

2023 r., 

7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu, 

8) przyjęcia sprawozdania z realizacji ,, Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy Włoszczowa na lata 2019-2022’’, 

 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów  Alkoholowych na 2022 rok oraz Raport z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii we Włoszczowie na lata 2017-2022 za 

2022 rok wraz z informacją z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za okres                        01.01.2022 r. - 31.03.2022 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej we Włoszczowie za 

2022 rok. 

8. Roczne sprawozdanie z realizacji zadań  z zakresu wspierania rodziny za rok 

2022. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad.   

 

Do punktu 3     

                                                                                                                                                                                                       

Przyjęcie  protokołu LII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  LII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 28 lutego 2023 r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy 

są  uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne 

uwagi, protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 głosów „za” (jednogłośnie)  -  protokół LII sesji  Rady Miejskiej VIII 

kadencji z dnia 28 lutego 2023 r.  został przyjęty.  

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał LII sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie 

informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na LII sesji Rady Miejskiej w dniu 28 lutego 2023 r. podjęto             

13 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Włoszczowa      z których przekazano: 

- 28 lutego 2023 r. – 7 uchwał do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego; 

- 1 marca 2023r. – 2 uchwały do Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

- 2 marca 2023 r. – 13 uchwał Wojewodzie Świętokrzyskiemu. 

Burmistrz  - przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na LII sesji. Poinformował 

również,  że w okresie między sesjami wydanych zostało 5 zarządzeń dotyczących 
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funkcjonowania urzędu   i jednostek organizacyjnych.  

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu porządku 

obrad. Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych 

materiałach. Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych 

komisji Rady Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod głosowanie w kolejności 

wymienionej                                           w porządku obrad. 

Do punktu 5 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 5.1  

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LIII/339/23 wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa  

Do punktu 5.2 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LIII/340/23  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Włoszczowa 

Do punktu 5.3   

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, 

pytań nie wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i 

uzasadnienie, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr LIII/341/23 w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.4  

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, 

pytań nie wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i 

uzasadnienie, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LIII/342/23 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Włoszczowa 

 Do punktu 5.5  

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2023-2035 
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Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LIII/343/23 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2023-2035. 

 Do punktu 5.6 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2023 

rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LIII/344/23 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Włoszczowa na 2023 rok. 

Do punktu 5.7 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LIII/345/23 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu. 

Rady Zbigniew Pasoń – podziękował Burmistrzowi i Skarbnikowi za 

wygospodarowanie  środków w tak trudnym czasie na przebudowę drogi Konieczno- 

Modrzewie. Natomiast Wysokiej Radzie za  jednogłośnie przyjęcie uchwały. 

Do punktu 5.8 

przyjęcia sprawozdania z realizacji ,, Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

Gminy Włoszczowa na lata 2019-2022’’ 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LIII/346/23 w sprawie  przyjęcia sprawozdania z realizacji ,, 

Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Włoszczowa na lata 2019-2022’’. 

 

Do punktu 6 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych na 2022 rok oraz Raport z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii we Włoszczowie na lata 2017-2022 za 

2022 rok wraz z informacją z pracy Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych za okres 01.01.2022r. – 31.03.2022r.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie, pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 15 głosów „za” (jednogłośnie) Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Do punktu 7 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej we Włoszczowie za 

2022 rok 
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Przewodniczący Rady – powiedział, że z uwagi na obszerny materiał sprawozdanie 

znajdowało się do wglądu w Biurze Rady Miejskiej oraz zostało przesłane drogą 

elektroniczną. Zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

Radna Anna Błaszczyk – powiedziała, że radni zapoznali się ze sprawozdaniem 

indywidualnie oraz na komisjach. Radna poprosiła dyrektor aby przedstawiła opinii 

publicznej działania  OPS w 2022 roku .  

Marta Grabiec Dyrektor OPS – powiedziała, że w 2022 roku w Ośrodku Pomocy 

Społecznej we Włoszczowie na podstawie umowy o pracę zatrudnionych było 38 osób 

z 4 osobami zawarto umowy zlecenie w celu świadczenia usług opiekuńczych 

podstawowych, 25 umów zleceń na świadczenie usług asystenta osobistego osoby 

niepełnosprawnej w ramach Programu rządowego „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej – edycja 2022” oraz 8 umów zleceń        w celu realizacji  Programu 

rządowego „Opieka wytchnieniowa – edycja 2022”.  

Nadmieniała, iż do zadań OPS należy również realizacja zadań z zakresu ustaw 

dotyczących: 

 

• świadczeń rodzinnych, 

• pomocy osobom uprawnionym do alimentów, 

• ustaleniu i wypłacie zasiłków dla opiekunów, 

• pomocy państwa w wychowywaniu dzieci, 

• dodatków mieszkaniowych, 

• dodatków energetycznych, 

• wspierania rodziny i pieczy zastępczej, 

• przeciwdziałania przemocy w rodzinie, 

• świadczeń opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych, 

• promocji zatrudnienia i instytucji rynku pracy, 

• Karty Dużej Rodziny, 

• finansów publicznych, 

dodatkowo jednostka: 

• współdziała w realizacji prac społecznie-użytecznych w gminie Włoszczowa, 

• zapewnia obsługę techniczno-administracyjną Zespołu Interdyscyplinarnego  

ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie, 

• prowadzi ośrodki wsparcia w postaci placówki wsparcia dziennego tj. Świetlica 

Środowiskowa „Przyjaźń” oraz Klub „Senior”+, 

• realizuje rządowy program „Posiłek w szkole i w domu”, 

• realizuje rządowy program „Korpus Wspieraj Seniora”, 

• realizuje zadania w ramach resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej”  

• realizuje zadania w ramach resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Opieka wytchnieniowa”, 

• współpracuje z Towarzystwem Pomocy im. Św. Brata Alberta w realizowaniu. 

Programu Operacyjnego Pomoc Żywnościowa na lata 2014-2020. 

Podkreśliła, że w 2022 r. ośrodek realizował dodatkowe zadania zlecone polegające 

na pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa w formie wypłaty zasiłków oraz wypłaty dodatków dla gospodarstw 
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domowych. Dodała, że  w 2022 r. na podstawie ustawy o pomocy społecznej 

wsparciem objętych było 230 rodzin. Podkreśliła, że  w roku 2022 wydano 2927 

decyzji, oraz 6471 informacji o przyznaniu świadczenia.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do sprawozdania, pytań nie wniesiono. 

przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie: 15 głosów „za” (jednogłośnie) Sprawozdanie z działalności Ośrodka 

Pomocy Społecznej we Włoszczowie za 2022 rok zostało przyjęte. 

Do punktu 8  

Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2022 

rok  

Przewodniczący Rady – powiedział, że z uwagi na obszerny materiał sprawozdanie 

znajdowało się do wglądu w Biurze Rady Miejskiej oraz zostało przesłane drogą 

elektroniczną. Radni  mieli możliwość zapoznania się z materiałem.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie, 

pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 15 głosów „za” (jednogłośnie) Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Do punktu 9 

Sprawy różne  

Przewodniczący Rady- poprosił Burmistrza o przedstawienie Informacji o podmiotach 

na rzecz, których wykonywane są przez nieletnich prace społeczne oraz opinię 

Prezesa Sądu Rejonowego. 

Grzegorz Dziubek Burmistrz- odczytał Informacje w sprawie podmiotów, na rzecz 

których nieletni mogą wykonywać prace społeczne.  

Przewodniczący Rady-  powiedział, że  przechodzimy do spraw różnych i przypomniał, 

iż pierwszeństwo zabierania głosu mają radni.  

Radny Zbigniew Woldański – powiedział, że w imieniu mieszkańców wnosi interpelacje               

w sprawie  przejęcia odcinka ulicy Partyzantów od Lasów Państwowych.  

Radny Roman Sybis –  poprosił o podjęcie rozmów z dyrektorem Zespołu Opieki 

Zdrowotnej we Włoszczowie w sprawie uruchomienia gabinetu stomatologicznego,  

ponieważ mieszkańcy gminy zgłaszają brak możliwości skorzystania z gabinetów 

realizujących świadczenia                   w ramach NFZ. Poprosił także radnego Jerzego 

Wiśniewskiego, który jest przedstawicielem Gminy Włoszczowa w Radzie Społecznej 

ZOZ we Włoszczowie o podjęcie rozmów na najbliższym posiedzeniu. 

Radny Jerzy Wiśniewski – powiedział, że na najbliższym posiedzeniu  rady zgłosi 

problem           i przedstawi radnym stanowisko dyrektora oraz zarządu. Radny poruszył  

również następujące kwestie:   

 zapytał o przeniesienie spółki WZWiK do  budynku przy rynku, gdzie mieści się 

obecnie Państwowa Inspekcja Weterynaryjna, 

  zapytał czy w szkołach występuje zjawisko agresji wśród uczniów oraz w jaki 

sposób placówki reagują jeżeli takie zjawisko występuje.  

Radny Piotr Turczyński – zapytał w kwestii publikowania interpelacji radnych w BIP, 

ponieważ składał dwie i tylko jedna została zamieszczona. 

Radny Michał Szafrański - poruszył  następujące kwestie: 
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 zapytał po raz kolejny o termin wykonania placu zabaw w Woli Wiśniowej, 

 zapytał o powód wydłużania się interwencji i napraw prowadzonych  przez 

obecną firmę, która realizuje zadanie dot. oświetlenia ulicznego,  

 zapytał  w sprawie oświetlenia ulicznego w msc. Rząbiec.  

Radny Czesław Młynarczyk  - powiedział, że na ostatnim spotkaniu z mieszkańcami 

ulicy Ewina mieszkańcy pytali  o wybudowane ciągu pieszo – jezdnego od Wafelka do 

obwodnicy.  Radny powiedział, że kieruje to pytanie do burmistrza. 

Radny Piotr Turczyński-  dodał, że  interpelacja o którą pytał dotyczyła placów zabaw 

w msc. Wola Wiśniowa i Łachów. Dodał, iż jest zdziwiony dlaczego jedna interpelacja 

na stronie jest opublikowana natomiast druga nie została zamieszczona. Wyjaśnił, że 

w interpelacji pyta             o zadania dot. placów zabaw o zapłacone faktury w 2021 

roku, potwierdzenia zapłacenia za te zadania, sprawozdanie z 2021 roku. Zapytał 

dlaczego radni dowiadują się dopiero po 2 latach.  

Radny Michał Szafrański -  powiedział, że się nie zgadza z wypowiedzią radnego, gdyż 

dwukrotnie podczas posiedzeń pytał i dopytywał. Dodał , że  wspólnie z sołtysem temat 

był monitorowany. 

Radna Dorota Hupa-Rutkowska- odniosła się do wypowiedzi radnego Piotra 

Turczyńskiego, powiedziała, że razem  z sołtyską dopytywała w temacie placu zabaw 

w Łachowie.  

Jacek Robak ( Przedsiębiorca) – zapytał odnośnie byłej sprawy dot. budowy galerii we 

Włoszczowie - warunków zabudowy. Zapytał czy rani zostali zapoznani z uchyleniem 

warunków zabudowy dla podmiotu z Jędrzejowa. 

Henryka Skiba ( Sekretarz )-  powiedziała,  że wczoraj na komisjach był poruszony 

temat przez radnych i pracownik prowadzący sprawę zapoznał radnych. 

Jacek Robak ( Przedsiębiorca)-  powiedział, że cyt.:   

,, (…) odnośnie sesji z czerwca, na której przybyliśmy tu z ramienia przedsiębiorców, 

sklepikarzy i drobnej wytwórczości z miasta Włoszczowa, gdzie złożyliśmy petycję 

przez 80 parę firm dotyczącą budowy i wydania warunków zabudowy tej galerii. 

Dowiedzieliśmy się z etapu późniejszego, że te decyzje zostały uchylone przez 

kolegium ( … )’’ Natomiast podmiot dalej        z Jędrzejowa pan Europejczyk, jak to 

pan Wiśniewski mówił Szostak czy Szustak nie obcy podmiot, tylko niech będzie już 

wiemy, kto nadal stara się o te warunki zabudowy. Chce to budowlę podjąć i z tego, 

co wiem, już niby zostały wydane warunki zabudowy od ulicy od obwodnicy, żeby 

pominąć informowania osób trzecich. Wydaje mi się, że oddziaływanie tego terenu jest 

tak obszerne przy tak dużej budowie, że wszyscy powinni być doinformowani, jeżeli 

ma to miejsce nie dostałem takiej informacji w ogóle dokumentacja do mnie żadna nie 

przyszła, jeżeli takie warunki zabudowy są zostały wydane, będziemy się starać jako 

przedsiębiorcy i wszyscy odnośnie tej sprawy, żeby te warunki dalej uchylać, ponieważ 

one są wydawane niezgodnie z przepisami i niezgodnie z prawem budowlanym. Jest 

to obchodzenie dokładnie prawa, a później kończy się to na tym, że przechodzimy ze 

sprawą do sądu, a nawet wyczytałem kilka wyroków TSUE z Trybunału 

Konstytucyjnego, gdzie powstały takie galerie. Czy takie podmioty, które miały nakaz 

późniejszej rozbiórki, a koszty poniesione przy tej rozbiórce i budowli dla 
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przedsiębiorcy w tym momencie ponosi gmina’’.  

Henryka Skiba ( Sekretarz )-  powiedziała, że jest to sprawa indywidualna i szczegółów 

postępowania nie powinno się upubliczniać oraz nie jest to miejsce na omawianie 

decyzji. Dodała, iż wgląd w akta sprawy mają strony postępowania. 

Grzegorz Jędrych (pracownik FIP) – wyjaśnił, że na wniosek inwestora dwa 

postępowania        w sprawie ustalenia warunków zabudowy zostały umorzone. 

Podkreślił , iż nie toczy się żadne postępowanie w tej sprawie. 

Jacek Robak ( Przedsiębiorca)-  powiedział, że ze względu na społeczeństwo 

sklepikarzy  będzie kontrolował  sprawę dot. budowy galerii, ponieważ  w rynku we 

Włoszczowie zamykają się sklepy. 

Przewodniczący Rady – wyjaśnił,  że sklepy się zamykają a galeria jeszcze nie 

powstała. 

Radny Zbigniew Woldański –  powiedział, że nie zgadza się że radni nic nie wiedzą o 

losach budowy galerii. Wyjaśnił,  iż na komisjach  zapytał o dalszy ciąg sprawy i 

pracownik radnych zapoznał ze szczegółami.  

Przewodniczący Rady – powiedział, że nie spotkał się z żadnym głosem, który byłby 

przeciwny budowy galerii.   

Paweł Ameryk ( Emeryt) – zapytał o krzyż, znajdujący się przy Szkole nr 1 we 

Włoszczowie, który wymaga ponownej renowacji oraz o ulicę Konopnicką. Spytał czy 

gmina zrobiła symulację dot. ilości wybudowania sklepów. 

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz ) -  powiedział, że na część interpelacji odpowie. 

Natomiast na drugą część odpowiedź będzie udzielona na piśmie. Dodał, że zgodnie  

z przepisami, które obowiązują  interpelacje powinny być składane na piśmie. 

Burmistrz odniósł się do zadanych pytań:  

 Radnego Zbigniewa Woldańskiego 

 przejęcia ulicy Partyzantów - wyjaśnił, że na komisjach i spotkaniach z radnymi 

prowadzone były rozmowy i gmina nie przewiduje możliwości przejęcia 

nieruchomości będących własnością osób fizycznych.  

Radnego Jerzego Wiśniewskiego 

 budynek PIW we Włoszczowie-  powiedział. że jest to budynek gminy. Wyjaśnił, 

iż Powiatowa Inspekcja Weterynaryjna  jest centralnym organem administracji 

rządowej i przez 10 lat był spłacony w postaci przeprowadzonego remontu. 

Natomiast obecnie płaci czynsz za wynajem. Dodał również, że prowadzone 

były rozmowy z wojewodą, ponieważ PIW była zainteresowana wykupem tej 

nieruchomości. Odniósł także się do agresji w szkole. Powiedział, że takiej 

informacji nie otrzymał jeżeli występuje to jednostkowe przypadki. Podkreślił, iż 

w szkołach działają  również poradnie psychologiczne i psychologowie. 

Natomiast  jeżeli  takie przypadki się pojawią jest natychmiast podejmowana 

interwencja dyrektora i odpowiednich służb.   

Henryka Skiba ( Sekretarz )- udzieliła odpowiedzi na poruszane kwestie radnego 

Piotra Turczyńskiego dot.  nie zamieszczania  interpelacji na stronie BIP. Wyjaśniła, iż  

pismo należy odczytywać zgodnie z jego treścią a nie tytułem. Dodała, że jedna 

interpelacja spełniała wymagania natomiast druga nie spełniała wymagań i 

zakwalifikowana została jako forma kontroli radnego.  
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Radny Piotr Turczyński – zwrócił się z prośbą o publikacje w Biuletynie Informacji 

Publicznej interpelacji, ponieważ jego zdaniem jest to interpelacja.  

Ewa Kokowska ( Radca) – wyjaśniła, że organ jest zobowiązany dokonać  klasyfikacji 

wpływającego pisma. Dodała, iż radny prosi o udostepnienie informacji oraz  

dokumentów. Pismo radnego  zostało zakwalifikowane jako wniosek o udostepnienie 

materiału.  

Radny Piotr Turczyński – zapytał czy interpelacja, którą złożył 7 marca 2023 r. będzie 

zamieszczona. 

Henryka Skiba ( Sekretarz )- dodała, że interpelacja z dnia 7 marca 2023 roku to 

kontynuacja wątku z poprzedniego pisma.  

Ewa Kokowska ( Radca) - powiedziała, że cyt.:   

,, W zakresie kolejnego pisma taka ocena będzie dokonywana i czynności 

odpowiednie podjęte ( …) . Interpelacje składamy na piśmie za pośrednictwem 

pańskiej osoby, bo są składane za pośrednictwem przewodniczącego są adresowane 

do Burmistrza. I Burmistrz udziela na nie odpowiedzi temu, który tę interpelacje składa. 

Nie ma podstaw prawnych, aby o interpelacjach debatować na sesjach. Przedmiot tych 

interpelacji w zależności od rangi sprawy może stać się przedmiotem debaty na sesji 

rady w sytuacji, kiedy dana sprawa zostanie objęta porządkiem obrad. Natomiast co 

do zasady interpelacja to jest instrument radnego, którego adresatem jest wyłącznie 

organ wykonawczy, czyli Burmistrz w celu pozyskania określonych informacji. 

Praktyka, którą tutaj stosujemy nie odpowiada przepisom. Kwestia czy tematyka 

interpelacji może być przedmiotem obrad rady tego nie wykluczam w sytuacji, kiedy 

stanie się ujęta                 w porządku obrad. Rada debatuje, tylko w sprawach objętych 

porządkiem obrad. W związku      z tym prosiłabym, żeby tu ewentualnie uwzględnić 

to spostrzeżenie na przyszłość. I taką procedurę zastosować, bo Rada tak jak przed 

chwilą mieliśmy przykład, czym się nie powinna zajmować, czyli np. indywidualnymi 

decyzjami administracyjnymi. Tak też nie może się zajmować każdą sprawą. Jest 

podział kompetencji, są kompetencje organów wykonawczego, są kompetencje 

organu stanowiącego tych kompetencji należy przestrzegać ‘’.  

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz ) – dalej kontynuował odpowiadając na interpelacje 

radnych: 

Radnego Michała Szafrańskiego 

 oświetlenie uliczne -  wyjaśnił, że w wyniku zamówieniowa publicznego przetarg 

wygrała najtańsza oferta i jest to nowa firma  na co gmina nie ma wpływu. 

Powiedział  jeżeli będą uwagi  bądź niedociągnięcia do realizacji zadań  na 

terenie gminy poprosił o informowanie.  

 

Radnego Czesława Młynarczyka  

 ciąg pieszych – jest to dobry pomysł. Natomiast  jest to droga powiatowa. 

Paweł Ameryk ( Emeryt) 

 

 krzyż przy Szkole nr 1- krzyż przy szkole nie jest zabytkiem i nie jest wpisany 

do rejestru zabytków gminnego i wojewódzkiego,  

 ulica Konopnicka- jest to rozprawa administracyjna dotycząca uregulowania 



 

10 

 

 

stanu prawnego,  

 symulacji dot. budowy galerii – nie jest to zadanie gminy. Dodał, że od symulacji 

nie zależy rozstrzygniecie administracyjne, ponieważ nie jest to warunkiem 

wydania decyzji. 

Jacek Robak ( Przedsiębiorca)-  zapytał dlaczego nie został poinformowany o trzeciej 

WZ skoro jest stroną. 

Grzegorz Jędrych (pracownik FIP) – powiedział, że teren nie graniczył z działką i był                     

w znacznej odległości. Natomiast odpowiedź zostanie udzielona w trybie informacji 

publicznej w ustawowym terminie.  

Przewodniczący Rady -  złożył  życzenia  wszystkim mieszkańcom i internautom z  

okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych aby okres wielkanocny był powodem 

szczęścia, zrozumienia, życzliwości ze strony wszystkich.   

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz ) -  przyłączył  się do życzeń Przewodniczącego życzył, 

zdrowych, spokojnych i rodzinnych Świąt Wielkanocnych. Natomiast  wiosna, która się 

odradza, rodziła się w każdym sercu i umyśle a Zmartwychwstały Chrystus dodawał 

sił do pokonywania wszystkich trudności. Wszystkiego Dobrego! Wesołego Alleluja! 

Do punktu 10 

Przewodniczący Rady - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął 

obrady pięćdziesiątej trzeciej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

    

     Protokołowała                                                              Przewodniczący Rady 

Miejskiej  

 

    /-/  Monika Kozieł                                                              /-/  Grzegorz Dudkiewicz 

 

 


